
                      Zápis z výroční schůze klubu chovatelů maransek

                                      konané dne 15.2.2025 v Praze

Program:
                           1.  Zahájení, úvod (seznámení s programem)
                           2.  Zpráva předsedy klubu o činnosti klubu za rok 2024
                           3.  Zpráva pokladníka klubu o výsledcích hospodaření za rok 2024
                           4.  Zpráva revizní komise
                           5.  Přijmutí nových členů
                           6.  Speciální výstava 2025
                           7.  Podpora členů klubu na výtavách
                           8.  Schválení rozpočtu na rok 2025
                           9.  Diskuze,  různé
                         10.  Usnesení, závěr

 1.  Zahájení, úvod ( seznámení s programem)

       Předseda uvítal přítomné a zahájil schůzi.

 2.  Zpráva předsedy o činnosti klubu za rok 2024

       Předseda zhodnotil uplynulý rok a popřál štěstí v roce letošním.

 3.   Zpráva pokladníka klubu a výsledky hospodaření za rok 2024

        Př. Juhászová  obeznámila přítomné s výsledkem hospodaření za rok 2024.

4.   Zpráva revizní komise

       Revizní komise provedla kontrolu všech finančních transakcí  + dokladů a shledala vše v pořádku a řádně         

       zaevidované.  

5.   Přijmutí nových členů

       Př. Roučková a Př. Roučka - Pro: 10/ Proti :0 .

       Všemi přítomnými schváleno.

6.  Speciální výstava 2025

      Navrženo bylo konání specální výstavy v lednu při CV v Lysé nad Labem. Podmínky a možnost

      uspořádání zjistí a sdělí př. Václavík .  Nebude-li uspořádání z nějakých důvodů možné, uskuteční se výstava v řijnu v 

      Dobrovici jako předešlé roky.  Konečné rozhodnutí o místě konání oznámí klub v co nejkratším možném termínu.

      V rámci motivace členů klubu více vystavovat byl jednomyslně schválen příspěvek na klecné a to tak, že v případě 

      konání v Lysé poskytne klub členům příspěvek ve výši 50% klecného. Pokud se výstava uskuteční v Dobrovici 

      poskytne klub příspěvek ve výši 100%. Příspěvek bude poskytnut o proti záznamu ve výstavním katalagu.

7.  Podpora členů klubu na výstavách

      Při konání Evropské výstavy v listopadu 2025 v Nitře  se klub rozhodl i zde podpořit své členy ve vystavení   

      klubových zvířat v podobě 50ti % příspěvku na klecné. Příspěvek bude klubem poskytnut o proti záznamu ve 

      výstavním katalogu.

8. Schválení rozpočtu na rok 2025



        Rozpočet na rok 2025 byl schválen všemi přítomnými.

      

9.  Diskuze, různé

      - Možnosti uspořádání výstavy vajec při konání speciální výstavy.

      - Zřízení práva disponenta ke klubovému účtu pro př. Juhászovou.

      - Zaměření se na nejvíce chované rázy ( měděněkrké, stříbrokrké) a plně se věnovat  jejich  zkvalitnění ve všech

         směrech. 

     -  Stálý posuzovatel pro klubovou specální výstavu.

     - Zpravodaj bude vycházet jednou ročně v elektronické podobě na klubových internetových stránkách.

     - Možnost dovozu chovného materiálu ze zahraničí.

10.  Usnesení, závěr

      - Přijmutí nových členů

      - Schválení  příspěvků  pro členy klubu na speciální klubové výstavě.

      - Schválení příspěvků pro členy klubu na evropské a celostátní výstavě.

     - Schválení rozpočtu.

     - Předseda poděkoval všem za účast a popřál úspěšnou chovnou sezónu.

                                                                                                                                                                       Zapsala: Pavla Strasserov á

                                                                                                                            Ověřovatelé zápisu: Václav Klacek, Ladislav Rezek 

      

      

      

       

       

                            


